
Vedlagt følgjer notater frå møtene vi har halde i haust med dykk. 
Vi gjer merksam på det siste punktet i skrivet der det er gjeve ein moglegheit til møte med 
Multiconsult og Lindås kommune. Nokre av grunneigarane har hatt slike møter, og eit er 
avtala.
Om det er fleire som ynskjer slikt møte må vi be om attendemelding på det innan 
arbeidsdagens slutt fredag den 26. november. 

Helsing
Frøydis Ones
arealplan
Lindås kommune 
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